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Amersfoort, 30 april 2015   

 
 
 

NVGA wil met marktinitiatief capaciteit in de markt vergroten 
 
Op 22 april jongstleden vond de Algemene Ledenvergadering van de NVGA plaats in 
Congrescentrum Antropia in Zeist. In aanwezigheid van 120 leden stond het bestuur stil 
bij de actuele ontwikkelingen in de markt, de positie van het volmachtkanaal en de 
resultaten van de leden over het afgelopen jaar. Daarnaast stemden de leden in met een 
gewijzigde bestuurssamenstelling en was er aandacht voor de tien nieuw toegetreden 
leden waardoor het totale aantal leden op 192 komt.  
Het belangrijkste agendapunt betrof het NVGA-onderzoek naar distributievormen.  
 
Marktinitiatief 
Door veranderd klantgedrag, nieuwe technologieën en wet- en regelgeving is de balans 
in het partnerschap tussen volmachtgever en –nemer gaan verschuiven.  
Herstel van deze balans en behoefte aan alternatieve capaciteit waren voor de NVGA de 
voornaamste redenen om alternatieve distributievormen te onderzoeken.   
Volgens NVGA-voorzitter Michael de Nijs is er tegenkracht nodig voor een evenwichtig 
partnerschap waarbij er pluriformiteit in de keuze van volmachtgevers blijft bestaan. 
“Het gaat daarbij uitdrukkelijk niet om het pareren van macht, maar om het belang van 
de klant. Het beter beheersbaar maken van ketenkosten en het uitschakelen van 
overbodige schakels moeten bijvoorbeeld leiden tot een betere prijsstelling voor de 
klant.” De NVGA is van mening dat de capaciteit in de markt kan worden vergroot door 
centrale bundeling en organisatie van capaciteit. Dit zal een initiatief moeten zijn van 
meerdere volmachtbedrijven. De NVGA zal bij de uitvoering nadrukkelijk zelf geen rol 
spelen. 
De capaciteit van het marktinitiatief moet toegankelijk zijn voor de gehele 
volmachtmarkt, dus voor leden en niet-leden, voor binnen- en buitenlandse 
verzekeraars en voor herverzekeraars. De Nijs: “Daar waar verzekeraars nu soms geen 
zaken doen met individuele volmachtbedrijven omdat ze op bepaalde gebieden te 
weinig volume zouden hebben, kan dat straks door bundeling wel.”  
De Nijs riep leden die geïnteresseerd zijn in deelname aan het marktinitiatief op zich bij 
het secretariaat te melden. De beoogde startdatum is januari 2016. 
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Marktontwikkelingen  
De Nijs stelde tijdens de vergadering dat het goed gaat met het volmachtkanaal én met 
de individuele volmachtbedrijven. “We groeien dit jaar met honderd miljoen euro 
premie en daar mogen we trots op zijn. Solvency II, de kwaliteit van data en het streven 
naar een langdurig positief resultaat (rendement) ziet het bestuur als de belangrijkste 
uitdagingen voor de komende tijd.” 
De terugtreding van AEGON van de co-assurantie- en volmachtmarkt bestempelde  
De Nijs niet per definitie als een ongunstige, maar als een impactvolle ontwikkeling. “Het 
is een keerpunt naar een nieuw tijdperk waar ook nieuwe spelers bij horen.”  
 
Beloningsmodel 
Hoewel de toezichthouder haar voorkeur heeft uitgesproken voor een nominaal 
beloningsmodel, voldoet het waardegerelateerde beloningsmodel nog altijd aan de 
huidige wet- en regelgeving. Het standpunt van de NVGA blijft dan ook ongewijzigd, 
namelijk dat er plaats is voor meerdere modellen naast elkaar en dat de markt haar 
werk moet doen.  
Uit recent onderzoek van de NVGA is gebleken dat op dit moment slechts enkele leden 
een nominaal beloningsmodel hanteren. Ook zouden slechts enkele kantoren een 
voorkeur voor dit model hebben. De bereidheid tot verandering van het model is 
derhalve erg laag. Naar de beweegreden hiervan doet de NVGA de komende periode 
nader onderzoek.  
 
Resultaten NVGA-leden 
Bestuurslid Ron Krisman lichtte de resultaten van de leden over 2014 toe. Op basis van 
de NVGA-Database constateerde hij dat de volmachtmarkt het goed doet. De branches 
medische varia en aansprakelijkheid vertonen daarbij de meeste groei.  
Ook groeit de zakelijke markt sterker dan de particuliere markt. En neemt de honderd 
procent tekening toe ten opzichte van de pooltekening.  
De resultaten over 2014 zijn in lijn met die van 2013.  
In vergelijking tot de resultaten van verzekeraars gaf hij tot slot aan dat de schadelast in 
de volmachtmarkt minder is en de CRvp beter.  
 
Nieuwe samenstelling NVGA-bestuur 
Na 6 jaar trad Rien Goes uit het bestuur. Stefan Bell (directeur Verzekerings Combinatie 
Nederland in Nuenen) en Michael van Romondt (directeur Centraal Nederlands 
Adviesbureau in Den Haag) werden door de leden als nieuwe bestuursleden benoemd.  
 
Voorzitter Michael de Nijs en bestuurslid Arie van den Berg werden herkozen. 
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Het NVGA-bestuur is daarmee in het komend jaar als volgt samengesteld: 
Michael de Nijs  voorzitter 
Patrick Heuts  vice-voorzitter 
Marcel van Loon secretaris/penningmeester 
Stefan Bell 
Arie van den Berg 
Ron Krisman 
Michael van Romondt 
 
 
 
 
 

Bijlage: foto Algemene Ledenvergadering 

Noot voor de redactie: 
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met het NVGA-secretariaat:  
033-4643101  
 


